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Verslag van de openbare informatieve commissievergadering, gehouden op dinsdag 25 september 
2018 om 19.30 uur in de Maarssenzaal in gemeentehuis Boom en Bosch. 
 
Aanwezig 
Voorzitter Ed Theunen 
Raadsadviseur Marijke de Jong 
 
De leden 
VVD Bas van Schaik en Arjan Wisseborn 
 Babet de Vries (4) 
Lokaal Liberaal Bas Verwaaijen en Frank Venus 
GroenLinks Tjeerd Schuhmacher en Marja van Gaalen 
CDA Pim van Rossum (3) en Klaas Overbeek (4) 
Streekbelangen Rob Roos 
PvdA Joseph Toonen (3) en Maarten van Dijk (4) 
ChristenUnie-SGP Frans de Ronde 
Het Vechtse Verbond Nick Jansen 
 
Verder aanwezig 
Frans van Dijk Directeur AVU (3) 
Lykle Ganzevoort Beleidsadviseur o.a. Afval 
Mieke de Jong OdrU 
Enneke Weggen OdrU 
 
Afwezig 
Maarssen 2000 en PVV 
 
 
1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en geeft een toelichting op de 
agenda. 
 

2. Vaststellen van de agenda. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Afvalstroom; nascheiding versus bronscheiding. 
Dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van de fracties van Streekbelangen en Lokaal 
Liberaal. Lokaal Liberaal geeft een toelichting op dit agendapunt. 
Frans van Dijk, directeur van de AVU geeft een presentatie en gaat in op de voor- en nadelen en 
het verschil tussen bron- en nascheiding van de diverse afvalstromen en met name van het 
PMD afval. Uitleg wordt gegeven over de Gemeenschappelijke Regeling. 
Lykle Ganzevoort geeft een presentatie waarbij hij ingaat op het afvalbeleid in het algemeen en 
Stichtse Vecht in het bijzonder, de specifieke uitdagingen, trends en ontwikkelingen in afvalland, 
en toekomstscenario’s. 
In Stichtse Vecht is een combinatie van haal- en brengsysteem. PMD wordt in zakken 
ingezameld; oud papier wordt apart opgehaald. Wij kennen de tuinzakken en de BeST tas 
(boeken, kleine elektrische apparaten, speelgoed en textiel). 
Het restafval geeft een licht dalende trend te zien, gft stijgend, PMD stijgend, glas dalend en 
papier is stabiel. De uitdaging voor Stichtse Vecht is onder andere de realisatie van een nieuw 
afvalscheidingsstation en de uitrol van het omgekeerd inzamelen. 
Diverse vragen worden gesteld in hoeverre Stichtse Vecht als deelnemer aan de 
gemeenschappelijke regeling zelf nog iets kan besluiten, over afvalcoaches versus boa’s, over 
bronscheiding in Maarssenbroek. 
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De heer Van Zuilen, bewoner Breukelerwaard heeft een klacht over het zwerfafval van publiek 
van de McDonalds in Breukelen. 
Lykle Ganzevoort legt uit dat Stichtse Vecht deelneemt in de Gemeenschappelijke Regeling, 
maar daar waar het kan kiest voor maatwerk. De bronscheiding in Maarssenbroek wordt een 
ruimtelijke uitdaging. Bij de uitrol van het omgekeerd inzamelen wordt per kern naar 
mogelijkheden gekeken en wordt maatwerk geleverd. 
 
Hierna rond de voorzitter dit agendapunt af. 
 
(de beide presentaties zijn in het BIS gepubliceerd bij de agenda van deze vergadering) 
 

Pauze van 20.45 tot 21.00 uur. 
 

4. Aanpak, vervanging / sanering van asbestdaken in Stichtse Vecht. 
Dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van de fractie van de PvdA. Maarten van Dijk geeft 
een toelichting op dit agendapunt. 
Mieke de Jong geeft een presentatie over de achtergrond van het asbestdakenverbod, de 
situatie in Stichtse Vecht en de uitgangspunten voor het plan van aanpak. 
De aanleiding voor het verbod zijn de gezondheidsrisico’s en het verbod gaat in op 1-1-2024. 
Gemeenten krijgen de handhavende taak. In 2017 is een regionale inventarisatie gemaakt door 
middel van luchtfoto’s. Een overzicht wordt gegeven van het aantal en de soorten asbestdaken 
in Stichtse Vecht. Er wordt nu gestart met het opstellen van een plan van aanpak omdat dit later 
een besparing van de handhavingskosten zal opleveren; het geeft minder gedoe bij brand en 
astbestdaken zijn (straks) niet meer verzekerd. Uitgangspunten zijn: sanering is 
verantwoordelijkheid van de eigenaar; aansluiting wordt gezocht bij maatschappelijke doelen, bij 
landelijke en regionale projecten en afgestemd op de doelgroep. 
Gevraagd wordt of het mogelijk is om het asbestdak te laten zitten en er een dak overheen te 
zetten. Dit idee wordt meegenomen. Wat is het percentage asbest in leien daken? Dit antwoord 
volgt schriftelijk. Zijn er subsidiemogelijkheden? 
Mieke de Jong legt uit dat de subsidiepot inmiddels leeg is. Wel zal er een fonds worden 
opgericht voor het verstrekken van goedkope leningen. Dat fonds moet worden gevuld door Rijk, 
provincies en gemeenten. Ook wil één van de banken hierbij aansluiten. 
Het verwijderen van asbestdaken biedt ook een kans voor de energietransitie. Zonnepanelen 
voor asbestdaken en groene daken op schuurtjes. 
 
Meegegeven wordt dat voor asbestverwijderaars een streng regime geldt. Dat moet je 
particulieren niet aandoen. Kan in het kader van social return naar personeel worden gezocht en 
deze te werk stellen bij bedrijven die asbest verwijderen? Begin met het opstellen van een 
asbestbeheersysteem voor de eigenaren. 
Mieke de Jong geeft aan dat er mogelijkheden zijn voor een collectieve aanpak van het 
verwijderen van asbestdaken en vervolgens aanleg van zonnepanelen. 
 
Gevraagd wordt de kansen in het kader van duurzaamheid mee te nemen in het op te stellen 
plan van aanpak. 
Mieke de Jong zal dit meenemen. De OdrU stelt het plan van aanpak op.  
Eigenaren van panden met een asbestdak ontvangen een brief. Bij twijfel volgt een bezoek van 
een bouwinspecteur. De kosten hiervan worden nog uitgewerkt. 
De focus ligt eerst op bewustwording en de asbestdaken. Asbest in beschoeiing bij volkstuinen 
wordt wel meegenomen in het plan van aanpak. 
 
Meegegeven wordt om het saneren over te laten aan bedrijven en dit niet door particulieren zelf 
te laten doen. 
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Het plan van aanpak wordt door het college vastgesteld. Vervolgens komt het ter kennisname 
naar de raad. Indien er budget gevraagd moet worden komt dit in een voorstel naar de raad. 
 
Hierna rond de voorzitter dit agendapunt af. 
 
Actiepunt: 
Antwoord percentage asbest in leien daken schriftelijk aan de commissie toesturen. 
 
(de presentatie is in het BIS gepubliceerd bij de agenda van deze vergadering) 
 

Vervolgens sluit de voorzitter de vergadering om 21.50 uur. 
 
 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 
 
 
 
26-9-2018 
MdJ 
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